



硬地滾球揚威海外創佳績

為展現殘疾人士的運動潛能，本會一直致力培訓及提供機會讓他們學習硬地滾球。經過多年的努力，我們漸見成果，天水圍地區支援中心服務使用者早前更衝出香港，遠赴台北參加「2019 台灣地板滾球運動邀請賽」，賽事吸引超過 60 名參賽者，本會服務使用者於賽事中包攬多個獎項為香港爭光，揚威海外。

奪得 BC4 組別亞軍的服務使用者龔秀群表示比賽成績並非最重要，能夠展現自己的潛能，以及與朋友一齊參與硬地滾球才更覺珍貴。她更表示第一次代表扶康會到外地參賽，感到特別興奮，也藉此機會認識更多的朋友。

台灣地板滾球邀請賽得獎者：

個人賽

- BC1(冠軍)：郭木根
- BC4(亞軍)：龔秀群
- BC5(季軍)：蕭錦祥

Individual

- BC1 (Champion): Kwok Muk Kan
- BC4 (First Runner-up): Kung Sau Kwan
- BC5 (Second Runner-up): Siu Kam Cheung



雙人賽

- BC5(冠軍)：蕭錦祥、鄭愛娟
- BC5(亞軍)：吳小明、龐娣

Pairs

- BC5 (Champion): Siu Kam Cheung, Cheng Oi Kuen
- BC5 (First Runner-up): Ng Siu Ming, Pong Tai

Boccia athletes attain new heights overseas

With a view to demonstrating the athletic potential of the persons with disabilities, we have consistently been providing training and opportunities for them to learn Boccia. Years of hard work have enabled us gradually to achieve concrete results. Service users of Tin Shui Wai District Support Centre have ventured beyond Hong Kong and over 60 participants participated in the “2019 Chinese Taipei BOCCIA Invitational Games” in Taipei. Our service users won glory for Hong Kong by obtaining numerous awards at the games.

One of them was Kung Sau Kwan, who was first runner-up in the BC4 division, and she felt that the result is not the most important thing. On the contrary she treasured the chance to unleash her potential and play Boccia with her friends. She further expressed her excitement at taking part in games on behalf of Fu Hong Society for the first time. Through this precious opportunity she had made lots of new friends.

Winners of the 2019 Chinese Taipei BOCCIA Invitational Games:

